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Protokoll fort vid styrelsemöte for Haga-Brunnsvikens vänner 3/9-01

Närvarande: Lars Sundström, Marianne Lundberg, Ella Öström, Torbjörn Holmberg, Jan

Seger

§1) Lars halsade alla välkomna och forklarade mötet öppnat

§2) Dagordningen godkandes.

§3) Mötesprotokollet frän 616 samt årsmötesprotokollet justerades.

§4) Styrelsen konstituerade sig enligt foljande
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ordforande (vald på årsmötet)
vice ordlorande
protokollsekreterare
skattmästare
klubbmästare, programansvarig
programkommittd
redaktörer
redaktionskommittö

registerforvahare
publikationsansvarig

Lars Sundström
Peter Schantz
Marianne Lundberg
Hugo Grimlund
Ella Öström
Eva Lampel, Evalena Lidman
Sverker Michdlsen, Evalena Lidman
Mikael Arthursson, Christian Laine, Torbjörn
Holmberg
Anneli Runefelt
Jan Seger

Styrelsen beslot också att adjungera Gunnel Ringmar, Uwe Koch samt Arne Klingborg

§5) Planärenden, remisser:
Lars redogjorde for ett upprop från Henrik Waldenström att inte tillätabebyggelse på
Beckholmen. Beslöts att foreningen bidrar med 1000 kr som stöd för kampanjen.

Fältbiologerna/Alternativ stad har också kommit med ett upprop om att inga fler pengar ska
gå till motorvägsbyggen.
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Bengt von Ma/teh har meddelat oss att han har fatt in en artikel i SvD om motstånd mot
byggnation av motorvägstunnlar.

Djurgården/Lilla Värtans miljöskyddsforening har skickat oss en kopia på en skrivelse
angående hoten mot naturmiljon bakom Arrheniuslaboratoriet/gasverkstomten. En kopia har
vi också fattpä en skrivelse angående utbyggnad av Juristernas hus i Fescati.

§6) Den ekonomiska redogörelsen bordlades till nästa gång

§7) Hagadagen:
Ella meddelade att antalet besökare på Hagadagen med DN-kort hade varit
stort.Bokforsäljningen var också god samt tillströmningen av nya medlemmar.
Till nästa års Hagadag bor vi dock florbäura foljande:
- Annonseringen
- Skyltningen i parken.En banderoll med foreningens namn måste tas fram. Beslöts att Jan

ombesörjer detta.
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Reklam för dagen i parken och dess närhet. Affischen med programpunkterna bör plastas
in minst en vecka i forväg och sättas upp på strategiska ställen i god tid på anslagstavlor o

d.

Planeringen. Programgruppen bör börja med planeringen redan i januari så att s§relsen i
februari kan diskutera upplägget.

Konstaterades att Hans Waldenström än en gång hade gjort ett fornämligt arbete. Lars tog på

sig att arrangera något lämpli$ som tack.

§8) Broschyren:
Torbjörn har haft kontakt med reklambyrån i juni. De har också kommit med ett forsta forslag
vilket diskuterades. Färgsättning, bilder och illustrationer saknas dock fortfarande.

Beslöts att Torbjörn och Jan åker hem till Marianne och tittar på foton och i arkivet. Beslöts
också att alternativa förslag ska presenteras på nästa möte.

§9) Höstens arbete och möten:
Ella redogjorde for den planerade programver{<samheten. Följande programpunkler är
planerade:
- visning av Fysikcentrum
- foredrag av Peter
- foredrag av Christian

Sverker vill fä ut tidningen i september och darfor måste programmet spikas snarast

Stockholmsgui den Anita
återkommer till henne.

talfanderskulle vilja visa Kinesiska paviljongen for oss. Vi

Höstens arbete i styrelsen handlar bland annat om fortsatt bevakning av Norra Frösunda,
Norrtull och Norra station.

§10) Övriga frågor:
Marianne informerade om att Hagaboken har sålt bra. Hon visade också foton tagna på

Krausmuseet i Buchen i Tyskland. Ett besök rekommenderas varmt.

§11) Nästa möte:
Nästa styrelsemöte hålls 8/10 kll8.30 på IH.

§12) Mötet avslutades.

Vid protokollet justeras
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Marianne Lundberg Lars Sundström


